

Referat fra repræsentantskabsmøde nr. 7 (KKR7) afholdes d. 27/4 kl 16:15 i kantine.

AFBUD: Bedes sendes til noah.westh@fadl.dk hurtigst muligt.

TILSTEDE:

* = Skriftligt bilagsmateriale, se bilagsdokumentet.

FORSLAG TIL DAGSORDEN

1. Formalia

- a. **Valg af dirigent** (Forslag: Rasmus V)
 - i. Rasmus V valgt
- b. **Valg af referent** (Forslag: Rasmus D)
 - i. Rasmus D valgt
- c. **Valg af SoMe ansvarlig**
 - i. Rasmus D valgt
- d. **Godkendelse af referat fra sidste repræsentantskabsmøder (KKR6)***
 - i. Godkendt uden kommentarer
- e. **Godkendelse af dagsordenen**
 - i. Godkendt uden ændringer

2. Årsrapport

Årsrapport gennemgås og godkendes.

Ved Kaj og Merete

- a. Netto ender vi på et reelt underskud på -269.725 primært grundet en medlemsnedgang, men fordi der er en værdistigning i aktierne i FADLs forlag ender vi regnskabsteknisk på et overskud på 46.497

3. Godkendelse af de LREP vedtagne vedtægtsændringer

- a. De LREP vedtagne vedtægtsforændringer skal selvom de er godkendt til LREP også godkendes af lokalforeningerne for at beskytte disse.
- b. Alle vedtagne vedtægtsændringer blev vedtaget ved simpelt flertal

4. Præsentation af 1 Maj.

Program om plan for 1 Maj gennemgås.

Ved Noah og Thomas

- Vi vil gerne afholde noget 1. Maj alligevel, men det bliver med nyt koncept
 - Afholdes i kantinen med morgenmad kl. 09 med øl, vand og Dr. Nielsen
 - Kl. 11 er der taler
 - Kl. 12 er der fanemarch
- Det afholdes i FADL kantinen frem for klubben fordi det forrige år kun har været en ældre generation af medicinstuderende der er kommet. Langt størstedelen af disse er nu færdige læger.
- KU giver ikke fri den dag,
- Det bliver uden sanghæfte overhovedet. Så ingen kontroversielle sange den dag.

5. Korte meddelelser forefindes indsendt.

- a. **FADL Københavns Kredsforeningen (KKF)**
 - i. **Arrangement og foredragsudvalget (AFU)**
 - ii. **Kursusudvalget**
 - iii. **PR udvalg**
- b. **Tillidsrepræsentanterne (TR)**
 - i. Andrea stopper

- ii. Der er travlt for tiden. Ikke fordi der er mange store problematiske sager men fordi der er mere awareness omkring TR.
- iii. Andrea vil gerne opfordre den næste TR til at komme til repræsentantskabsmøderne
- iv. Vi snakker om om der skal være 2 eller 3 TR og semester/køns sammensætningen af dem.
 - 1. Andrea kunne godt lide sparringen i at være 3, men fortæller også at man ikke er overbebyrdet med henvendelser heller ikke som 2.
 - 2. Det har i perioder været svært at finde TR
 - 3. Noget noget behøver ikke en bred semesterfordeling pga erfaring yakkidy.
 - 4. Der foreslås at vi slår den op med udgangspunkt i at finde en mere, men hvis vi finder to kvalificerede vil det også være godt.
 - 5. Det pointeres at TR er timelønnede, så der er ikke noget økonomisk i om det er 2 eller 3 TR.
 - 6. Konsensus om at det vil være nice med 3 TR, men 2 TR er også okay.

c. FADL København Vagtbureau (KVB)

d. FADLs Hovedforeningen (HF)

- i. **Formandskabet (FS)**
- ii. **KKFs hovedbestyrelsesmedlemmer**
- iii. **OKU**
 - 1. **Sygplejeviker/Ventilator gruppen (SVG)**
 - 2. **Lægevikargruppen (LVG)**
 - 3. **Universitetsansattes udvalg (UAG)**
- iv. **National Medlemsfordelsudvalg (nMFU)**
- v. **Uddannelsespolitisk udvalg (UPU)**

e. FADLs Forlag

f. Andre

- i. Der diskuteres om vi skal fortsætte med formatet med indsendte beskeder.
 1. Fremfor at have en masse mails med beskeder kunne det være rart at få tilsendt et dokument eller have en google docs med alle beskeder
 2. I længden kan man komme til at savne beskederne til møderne, så hvis man ikke har en ufattelig lang dagsorden foreslås der at beholde punkterne. Også for at bevare en diskussion og få input.
 3. Nogle foretrækker en blanding af mundtlige/skriftlige beskeder. F. eks. foreslås der at man kan anmode om at fremlægge sin besked mundtligt på mødet for at få input.
 4. Der pointeres at nogle gange ved man ikke at man har brug for hjælp, hvorfor man ikke skal "anmode" om at meddele mundtligt men alle bør meddele mundtligt
 5. For de nye repræsentanter er de mundtlige beskeder en god måde at lære foreningen at kende på og hvordan den hænger sammen. Derfor vil det være ærgeligt.
- ii. Næste gang prøver vi at man indsender beskeder og får lov at læse dem op til mødet.

6. Evaluering af RepWeekend

Evalueringsskema for repræsentantskabsweekend er udsendt.

Resultater gennemgås, derudover let evalueringsdiskussion.

Ved Noah

- Fordi det lå meget tæt på LREP skulle man på meget kort tid sætte to weekender af til begge hvilket kan være svært.
- Det vil være en god ide at sætte det tidligere på repræsentantskabsåret så man kan lære hinanden bedre at kende
- Det var ærgeligt der ikke var så mange med – særligt når datoen har ligget fast allerede inden man blev repræsentant.
- Arrangering af turen behøver ikke ligge hos bestyrelsen, men må gerne deles ud til repræsentantskabet.
- Flere giver udtryk for mere lokal repper tid.
- Der foreslås at omdanne et LREP weekend til repræsentantskabsweekend, f. eks. LREP-1 i efteråret.
- At ligge det i efteråret tidligt efter GF gør det svært for nye repræsentanter at deltage, der ikke er lige så obs på repper weekend datoerne.
- Repper weekend bør tilstræbes ikke at ligge oven i en fredagsbør
- Der foreslås at lave flere enkelte dage i København.
- Flere foreslår at ligge den i efteråret, hvor der også er mere behov for sammenrystning af repræsentantskabet. Det kan evt. gøres eksperimentielt.
- Der foreslås en Tour De Chambre i løbet af efteråret. F. eks. i tidlig december eller lige efter januar eksamener. Dog er de i cambolage med julefrokost og revy/skitur.
- Afstemning om repper weekend skal ligge i foråret eller efteråret
 - Foråret vælges ved stort flertal
- Hvad for en dag skal repper dag i efteråret så være
 - Der foreslås at gøre det alkoholfrit i det officielle program
 - Lørdag foreslås
 - Søndag foreslås
 - Der foreslås en dag imellem LREP-1 og julefrokost

7. Status på rusintro E2023

- a. Noah vil gerne starte et rusintro udvalg til efterårets rusintro
 - i. Arendse vil gerne være med
 - ii. Ida og Arendse vil gerne tage fat i tutorerne igen for at få en løsning
 - iii. Anna Blak vil gerne være bagvagt for arrangementet.
- b. Der foreslås at ligge datoen for rusintro tidligt så FADL på rustur kan reklamere for det.
- c. Få Lene til at kigge russernes skemaer igennem i fht. planlægning af rusintro skal ligge efter russernes undervisning. Man kan se russernes skema inde på <https://skema.ku.dk/sund2324/dk/section.htm> men skemaerne kommer ret sent. Ellers skriv til Rasmus D omkring hvor man kan se deres skemaer henne

8. Valg af fjerdesuppleant til HB

Magnus er blevet formand for hovedforeningen. HF formanden er født medlem af hovedbestyrelsen, og der skal derfor vælges en ny fjerdesuppleant.

- Inbar er blevet valgt til fjerdesuppleant ved fredsvalg

9. Godkendelse af intern guideline for støttepuljeansøgninger

Ved Noah

- Godkendt med smårettelser

10. Nedsættelse af udvalg for medlemsundersøgelse

Ved Noah

- Der skal laves en medlemsundersøgelse til FADL Københavns medlemmer

- Rebecca, Magnus, Rasmus V og Noah vil gerne være med. Noah indkalder til møde

11. Initiativer for 1. semester resten af året.

Vi har tidligere haft eksamensfester. Beslutning af resten af semesterets aktiviteter.

- Der foreslås fælledparken dag efter 1. semester har været til eksamen i TPK. Det er onsdag d. 14. juni kl. 15
 - Stor opbakning til dette
 - Udvalget kommer til at bestå af: Anna Blak, Malou, Rasmus D, Noah, Morten.
- BHB-CKK eksamensfest
 - God idé at lave noget i samarbejde med HR
 - Der foreslås at FADL repperne står i bar og sælger billigt/gratis til deres egen arrangerede eksamensfest (måske sponsoreret af vagtbureauet?). HR skal høres om de vil have os til at stå i bar. Hvis vi i FADL står i bar skal man huske at opføre sig godt som FADLs ansigt udadtil.
 - Der foreslås at vi laver velkomst drinks uden at indblende vagtbureauet.
- Man kan skrive til Rusvejledningen om der er noget man kan hjælpe med UNS
- Til næste semester foreslås der vi finder ud af hvem der er HR repræsentanter på 1. semester
 - Og inviterer dem med til repræsentantskabsmøder
- Til næste semester: Skitursbusserne holder lige uden for FADL huset, kan vi udnytte det til at lave noget der?

12. Dagordenspunkter til Hovedbestyrelsesmøde

- a.** Et punkt kunne være at evaluere tilmeldingen til folkemødet – ikke alle har fået notifikationen fra facebook gruppen hvor man åbenbart skulle tilmelde sig.
- b.** Snak om LREP strukturen – skal der være 3? Skal en af dem erstattes af en repper weekend? Skal man kun holde LREP hvis der er en årsag til det?
 - i.** Dette LREP-2 var det svært at skære ned på noget indhold.
 - ii.** Nogen synes det faglige indhold i FADL akademiet går tabt i at resten af programmet ikke altid er relevant
 - iii.** Nogen synes det sociale ved LREP er rigtig fedt og får meget ud af det.
 - iv.** Nogen synes at inddeling i grupper til lege med de andre lokalforeninger er ligegyldigt, da man alligevel ikke kommer til at snakke med dem igen. Hvis man kunne lave LREP sådan at man hyggede mere med sin egen lokalforening vil det motivere flere til at komme.
 - v.** Nogen synes LREP er enormt vigtige for FADLs nationale politik hvor mange flere får diskutteret det og man faktisk kan vedtage noget!!
 - vi.** Man kan evt. dele generalforsamlingen op i en vedtægtsændrings workshop og en afstemningsdel. Så man den ene dag snakker om indholdet, og den anden dag stemmer det igennem.
 - vii.** Forslag om at holde oplæg ved repperere! F. eks. kom og hør om hvordan man laver en kæmpe strikkeklub succes. Eller hvordan man laver en kæmpe kursusvirksomhed succes.
 - 1.** Ikea modellen – når man laver det selv er det federe. Så når det er ens gode ven der har lavet det bliver man bare mega engageret!
 - viii.** Nogen kan godt lide ideen med at tage hjem tidligt søndag. Det kan klares ved at køre noget fagligt fredag. HB skal i så fald finde en

anden måde at køre deres møde på (evt. søndag efter alle er taget hjem?)

- ix. Nogen synes at akademiet er dårligt og at vi kun gør det fordi Erik godt kan lide at undervise i ledelse.
 - 1. Man kan lave akademiet om så det ikke kun er de faste ting der bliver undervist i, men også andet.
- x. HB står i vejen for at tage samlet afsted og samlet hjem, hvilket vi rigtig gerne vil.

13. Støtteansøgning*

Der resterer 26323 kroner af støttepuljen.

UAEM søger om 6500kr.

- o Vi støtter med op til 2850 kr hvilket vil dække lokaleleje og mødeudgifter til planlægningsmøder. Men de er 2850 kr er såfremt FADL kantine er booket den dag så de ikke kan låne den gratis. Og såfremt de rent faktisk har de udgifter til lokaler.

Dissektionsturen søger om 4975kr.

- Rigtig flot og velskrevet ansøgning
- Der er allerede en egenbetaling på 8.000 kr – det er angiveligt de mere socioøkonomisk stærke der har råd til denne tur.
- Der er ikke tale om et arrangement der giver meraktivitet
- Der vil være flere der har deres eget dissektionskit – især fordi det må antages de er dissektionsinteresserede.
- Dissektionsturen er ikke kun for Københavnske medicinstuderende
- Det er en begivenhed af medicinstuderende for medicinstuderende.
- På det grundlag støtter vi med 0 kr

Rusvejledningen søger om 60.000kr (budgeteret)

- Det er budgetteret
- Det er bevilget.
- Til referatet skal der være en større diskussion om vi vil og hvor meget vi vil støtte de større poster såsom MOK, rusvejledningen, og DHL.
 - Det er ting vi budgetterer med, så der foreslås at vi diskutterer det når vi lægger budgettet
 - Der pointeres at selvom der er budgetteret 60.000 kr behøver vi i teorien ikke behøver støtte dem med det. Det er budgetteret fordi så kan vi give dem det ud fra en anden pulje end en stor støtteansøgnings pulje.
 - Støtten er godt givet ud til vejledningen, da det giver en meraktivitet på panum. Der er 74 vejledere der bruger 5 uger af deres sommerferie på frivilligt arbejde, hvilket vi gerne vil støtte op om. Rusvejledningens arbejde for god studiestart og studiemiljø er fuldstændig i FADLs ånd. Og så får vi god PR når vi er on-tour.
 - Vi vil gerne have noget materiale/ansøgnings/halløj fra vejledningen når vi lægger budgettet???????????
 - Vejledningen lægger budget i februar, hvorfor de gerne vil vide om de har penge eller ej på det tidspunkt.

14. Mødekalender*

Til orientering findes mødekalenderen i bilag

15. Snackansvarlige til næste møde

- a. Næste møde er 25. maj
- b. Rebecca og Arendse

16. Eventuelt

- a.** Repper hulen er blevet færdig i dag!!!!
- b.** Vi skal begynde at rekrutere til næste års repræsentantskab – prik til jeres venner inden næste møde
- c.** Det skal ikke være FADL reppere der svarer på emails om psykologordningen, hvorfor KKF mailen ikke skal være på siden om psykologordningen på hjemmesiden.

Med venlig hilsen

Noah Nøhr Hjorth Westh

Kredsformand, FADL København